

宿舍冰箱使用辦法Dorm Regulations for Fridges

1. 使用冰箱表示您同意遵守此《宿舍冰箱使用辦法》。存放冰箱之物品，均不負任何保管責任，請自行評估後再使用。

By using this fridge, you agree to abide by the "Dorm Regulations for Fridges". No responsibility will be taken for the safekeeping of the items stored in the fridges. Please evaluate it first before using the fridge.

2. 違規物品（含保鮮盒）均不負任何保管責任。

No responsibility will be taken for the safekeeping of items against the rules, including the containers.

3. 3樓冰箱限2樓至3樓住宿生使用，5樓冰箱限4樓至5樓住宿生使用，7樓冰箱限6樓至7樓住宿生使用，9樓冰箱限8樓至9樓住宿生使用，11樓冰箱限10樓至13樓住宿生使用。

The refrigerator on the 3rd floor is only for students from the 2nd to the 3rd floor, and the refrigerator on the 5th floor is only for students from the 4th to the 5th floor. In the same way, the refrigerator on the 7th floor is only for students from the 6th to the 7th floor, and the refrigerator on the 9th floor is only for students from the 8th to the 9th floor. For use, the refrigerator on the 11th floor is limited to students from the 10th to 13th floors.

4. 限存放大小 25x20x8 (公分)為限的密封保鮮盒、旋蓋式容器、未開封易開罐。密封保鮮盒內僅供存放熟食、水果，嚴禁存放生食(如：生肉)。

Only airtight containers with the limited size of 25*20*8(cm), bottles with lids, and unopened drink cans, can be stored. Also, only cooked food and fruit could be stored in the airtight containers. Raw food, such as raw meat, is forbidden from being stored in the fridge.

5. 請貼上規定之標籤，並完整填寫，限存放三天，從放入冰箱的隔日算起(如：4/3放入冰箱，則期限為4/6)。

Please attach the label printed by NTUST Student Dorm Council, and fill it out completely. Additionally, the duration for the storage only lasts for THREE DAYS, counting from the next day when it is placed in the refrigerator (for example, if it is placed in the refrigerator for 4/3, the period is 4/6).